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Bebossing agrarische gronden  -  Advisering Departement Landbouw en Visserij

Voor het bebossen van grond met een agrarische bestemming is er een gemeentelijke 
bebossingsvergunning nodig van het college van burgemeester en schepenen. Zowel 
private eigenaars als openbare eigenaars moeten deze vergunning aanvragen, maar 
gemeentebesturen zijn ervan vrijgesteld.

Aan het verlenen van deze vergunning (voor zowel publieke als private eigenaars) is de 
advisering door het Departement Landbouw en Visserij gekoppeld.

Het advies wordt gevraagd door de vergunningverlenende gemeente en moet worden 
verleend binnen een termijn van 20 dagen. Het advies is niet (meer) bindend.

Via een beperkte steekproef kwam ik tot de vaststelling dat het niet-bindend advies vaak 
wordt gevolgd, zeker indien het negatief is. Dit staat effectieve bebossing, nochtans een 
prioritaire doelstelling van de Vlaamse Regering, onbedoeld in de weg.

Om te kunnen oordelen of het instrument van het niet-bindend advies effectief een 
negatieve impact heeft op het door deze Vlaamse Regering nagestreefde bebossingsbeleid, 
is het noodzakelijk zicht te kunnen krijgen op de totaliteit van het aantal gevraagde niet- 
bindende adviezen en de mate waarin deze adviezen wel of niet werden gevolgd door de 
vergunningverlenende gemeente.

1. Graag een overzicht van het aantal adviezen dat per provincie werd uitgebracht door 
het Department Landbouw en Visserij met betrekking tot bebossing van agrarische 
gronden, sinds 1 januari 2014, met volgende gegevens:

a) het aantal aanvragen tot advisering;
b) het aantal positieve adviezen;
c) het aantal negatieve adviezen;
d) het aantal hectare waarop de positieve adviezen sloegen;
e) het aantal hectare waarop de negatieve adviezen sloegen;
f) het aantal aanvragen tot bebossing op private gronden versus openbare gronden.

2. Wat is het percentage van bebossingsprojecten op landbouwgrond die effectief werden 
gerealiseerd na positief advies van het departement, sinds 1 januari 2014 en dit per 
jaar?



3. Wat is het percentage van bebossingsprojecten op landbouwgrond die effectief werden 
gerealiseerd na negatief advies van het departement, sinds 1 januari 2014 en dit per 
jaar?



ZUHAL DEMIR
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ANTWOORD
op vraag nr. 444 van 6 januari 2021
van MERCEDES VAN VOLCEM

1. Ik beschik niet over een overzicht van de adviezen van het Departement Landbouw en 
Visserij. 

2. Zie antwoord op vraag 1.

3. Zie antwoord op vraag 1.


